
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2016/17:617 Nollutsläpp

Regeringens nationella samordnare har vid flera tillfällen uttalat att Sverige ska 
ha nollutsläpp till 2050, nu senast då samordnaren sa följande till Sveriges 
Radio: ”Detta är en ohållbar tendens, när vi ska minska utsläppen till nära noll 
redan 2050.” (Sveriges Radio P1, 5 januari 2017). Samordnaren är ansvarig för 
målsättningen att Sverige ska bli ett av världens första fossilfria välfärdsländer, 
”Fossilfritt Sverige”. Något årtal för Fossilfritt Sverige finns enligt mig 
veterligen inte. 

Om målet är att nå ”nära nollutsläpp” till 2050 är det en lägre målsättning än 
vad den parlamentariskt tillsatta Miljömålsberedningen har föreslagit. Sverige 
borde ha utmärkta förutsättningar att nå nollutsläpp långt före 2050. I fjol 
föreslog Miljömålsberedningen nämligen att Sverige skulle ha nollutsläpp 
senast 2045. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin:

 

När anser statsrådet att Sverige senast ska vara fossilfritt och ha uppnått 
nollutsläpp?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-10
Besvaras senast
2017-01-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


